

Counselling and Family Service Ottawa

External Posting – Temporary 6 month position Program for Male Victims of Sexual Abuse 2 days per week

CFS Ottawa requires a bilingual counsellor for a 6 month term position to offer counselling (individual and group) and support services to men who have experienced sexual abuse. A M.S.W. or equivalence is required as is membership in the College of Social Workers or the College of Psychotherapists. Must have experience working with men and with trauma and experience facilitating groups. Some evening work required.

Please apply to Executive Director at info@cfsottawa.ca by January 20, 2020, sending a letter of motivation and c.v.

We thank you for your interest in the position. Only candidates chosen to be interviewed will be contacted.

CFS/SFC Ottawa subscribes to the principles of Employment Equity and is committed to being an inclusive workplace.

If you are selected for an interview and you require accommodation due to a disability during the selection process, please notify us when scheduling your interview.

Service familial et counseling Ottawa

Affichage Externe – poste temporaire pour 6 mois Programme pour hommes ayant vécu des agressions sexuelles 2 jours semaine

SFC Ottawa est à la recherche d'un(e) conseiller(e) bilingue pour offrir des services de counseling (individuel et de groupe) aux hommes qui ont vécu des agressions sexuelles. Doit posséder un MSS ou équivalence. Expérience travaillant avec des hommes et trauma. Expérience en animation de groupe souhaité. Travail le soir requis.

Les candidat(e)s intéressé(e)s doivent faire parvenir une lettre de présentation et leur curriculum vitae pour le 20 janvier, 2020 à l'attention de la Directrice générale à info@cfsottawa.ca

Nous vous remercions de votre intérêt pour ce poste, toutefois seules les personnes dont la candidature sera retenue seront convoquées à une entrevue.

Le CFS/SFC Ottawa souscrit au principe de l'égalité d'accès à l'emploi. L'organisme s'engage à offrir un environnement de travail inclusif.

Si vous êtes convoqué à une entrevue et avez besoin d'aménagements spéciaux, veuillez nous en informer.